
                 Begroting 2017 en meerjarenraming 2018-2020 
 
 
Motie Fietspad Heerenweg 
 
 
De raad van de gemeente Staphorst in vergadering bijeen op 8 november 2016: 
 
Overwegende dat: 

• een fietspad langs de Heerenweg een lang gekoesterde wens is als onderdeel van de notitie 
fietspaden uit 2009 en daarna door verschillende partijen als belangrijk is bestempeld; 

• een fietspad niet zomaar is aan te leggen vanwege draagvlak, grondverwerving en financiën; 
• de fietssnelweg tussen Meppel en Zwolle niet langer grote prioriteit heeft; 
• het draagvlak voor een fietspad langs de Heerenweg groot is; 
• het fietstraject Heerenweg Oost onderdeel uitmaakt van het Dorpsplan Plus. 

 
 
Spreekt uit dat: 

• de realisering van een fietspad langs de Heerenweg in oostelijke richting tot aan Bloemberg 
belangrijk is voor de veiligheid van onder meer schoolkinderen; 

• een fietspad langs de Heerenweg een meerwaarde is voor de recreatieve fietser 
 
 
Roept het college op: 

• plannen uit te werken tot realisering van een fietspad langs de Heerenweg Oost.   
 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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